

Comité étudiant du CIRRELT Student Committee

APPEL À VOLONTAIRES

Nouveauté : Le CIRRELT désire former un comité étudiant pour organiser des activités professionnelles et sociales pour ses membres étudiant(e)s et postdoctorant(e)s. Ce comité choisira parmi ses participant(e)s les deux représentant(e)s - 1 pour les étudiant(e)s de 2^e/3^e cycles et 1 pour les postdoctorant(e)s - qui siégeront au conseil de direction du Centre. Nous encourageons les étudiant(e)s et postdoctorant(e)s de toutes nos institutions partenaires à présenter leur candidature.

Les personnes intéressées à se joindre au comité doivent être inscrites sur le site Web du CIRRELT - comme membre étudiant(e) ou postdoctorant(e) - et envoyer un court texte expliquant leur motivation à faire partie du comité, via courriel à info@cirrelt.ca au plus tard le 16 novembre 2022.

CALL FOR VOLUNTEERS

New : CIRRELT would like to form a student committee to organize professional and social activities for its master and doctoral students and postdoctoral fellows. This committee will have to choose two representatives among its participants - 1 for its master and doctoral students and 1 for its postdoctoral fellows - to be appointed to the Centre's board of directors. Meetings will be held mainly in French. We encourage students and postdoctoral fellows from each partner institutions to submit their application.

All interested persons to join this committee must be registered on the CIRRELT Website - either as student members or postdoctoral fellows - and submit a brief text explaining why they want to join the committee, via email to info@cirrelt.ca before November 16, 2022.